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Protokół nr 14/2019 

Z posiedzenia Komisji Sportu i Kultury Fizycznej 
Rady Miasta Krakowa  

odbytego w dniu 25 czerwca 2019 roku 
w sali im. J. Dietla Urzędu Miasta Krakowa 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Stanisław Moryc  – Przewodniczący 
Komisji Sportu i Kultury Fizycznej Rady Miasta Krakowa udział wzięli członkowie 
Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu,  

Przewodniczący Komisji  po stwierdzeniu quorum pozwalającego na 
podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 15.00 otworzył  posiedzenie Komisji.  

  
Komisja przyjęła porządek posiedzenia  bez uwag. 
 
Przewidywany porządek posiedzenia: 
 
1.Otwarcie posiedzenia. 
 
2.Informacja na temat sytuacji w Klubie Tenisowym Błonia Kraków. 
 
Zaproszeni Goście: 
 
Jerzy Muzyk -Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa. 
Dorota Rybka – Zaucha – Dyrektor Wydziału Architektury i Urbanistyki. 
Małgorzata Boryczko – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego. 
Bożena Kaczmarska – Michniak – Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego 
UMK. 
Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec – Szczęsny Filipiak. 
 
3.Sprawy bieżące. 
 
4. Oświadczenia i komunikaty. 
 
5.Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Ad.2. 
Informacja na temat sytuacji w Klubie Tenisowym Błonia Kraków. 
Czy Klub Tenisowy „Błonia” będzie zmuszony do opuszczenia swojej dotychczasowej 

lokalizacji? Powodem może być ciągnąca się od trzech lat sprawa zadaszenia kortów 

balonem na okres jesienno-zimowy. Problem ten poruszono podczas posiedzenia 

Komisji Sportu i Kultury Fizycznej.  
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Klub argumentuje, że bez specjalistycznych balonów nie da się grać w tenisa praktycznie 

przez pół roku, problem jednak w tym, że  działacze spóźnili wniosek o warunki 

zabudowy dla postawienia namiotowego przykrycia kortów. A aktualnie przyrządzany 

jest miejscowy plan zagospodarowania dla Błoń i taka inwestycja jest niezgodna z jego 

proponowanymi zapisami. 

 

W tej sytuacji klub być może będzie musiał wynieść się z Błoń. Jednak jego 

przedstawiciele zapewniają, że bardzo nie chcą tego robić i proszą radnych o jakieś 

wsparcie. Klub argumentuje, że wrósł już niejako w krajobraz Błoń oraz bardzo prężnie 

działa na gruncie szkoleniowym. Ma mianowicie największą w Krakowie liczbę 

szkolących się dzieci i młodzieży, łącznie ponad 250 osób.  

 

Radni zapewnili, że zdają sobie sprawę jak ważne dla klubu jest pozostanie w obecnym 

miejscu, ale zwracali też uwagę na fakt, że przecież Błonia to miejsce szczególne, będące 

pod nadzorem konserwatora zabytków, w związku z czym samowola budowlana jest 

całkowicie wykluczona.  

 
Ad.3.4. 
Sprawy bieżące-  brak 
Oświadczenia, komunikaty. 
 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów  
 
Ad.5. 
Zamknięcie posiedzenia. 
  

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 16.55 
zamknął posiedzenie. 
 

Prowadzący posiedzenie 
Przewodniczący Komisji Sportu i 
Kultury Fizycznej Rady Miasta    
Krakowa 

 
 

                                                                                                                                          Stanisław Moryc 
 
 
Protokołował: 
Paweł Drożniak 
 


